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Following the regular summer holidays, activities are once 
again in full flow, demonstrating the dynamism of our business 
sectors both in Belgium and China.
The appointment of a new ambassador or consul-general whe-
ther in Belgium or China is always an important event for those 
doing business in these countries. The presence of Mrs Cathy 
Buggenhout, the new Belgian Consul-General in Shanghai, at 
a lunch organised in her honour by the Chamber was been 
greatly appreciated by the many participants. Undoubtedly 
her drive and energy will contribute to developing the already 
strong business relations between our country and China.
Diplomats are not alone in promoting political and economic 
relations between two countries. Artists such as painters, 
poets and writers, for example, can also do this.
Mr Bart Pennewaert, who served four years as Economic 
Counselor in the Belgian Embassy in Beijing, is among the latter: 
he has just published a captivating book that should be read as 
soon as possible by all those interested in contemporary China.
For many years our Chamber has had a privileged partner in 
China: the China Council for the Promotion of International 
Trade (CCPIT). Thanks to this very important state organization 
we have been able to organise seminars and meetings for high-
level Belgian missions to China as well as for leading delegations 
from China. For this reason, our Vice- Chairman, Mr Ledehandler, 
attended the Conference organized by the CCPIT to celebrate its 
60th anniversary in Beijing. In my name and in the name of the 
Chamber, I wish to express our best anniversary wishes to our sis-

 暑假过去了，各种活动又接踵而至。无论在中国还是比
利时，商业领域里的业务生机勃勃。

 在比利时或中国，新大使或总领事的任命始终是一件重
要的事件，尤其对在这些国家从事业务发展的人来说更为如
此。9月初，比利时驻上海新任总领事Cathy Buggenhout女士
出席了本商会为之举办的工作午餐会，她的莅临和演讲备受与
会者们的赞赏。毫无疑问，新任总领事的热情与活力将有助于
我们两国业已建立起来的关系发展。

 在促进两国之间政治和经济关系的发展中，除了外交官
外，艺术家，如画家、诗人和作家，同样都发挥了重要的角色
作用。Bart Pennewaert先生曾在比利时驻北京大使馆担任4年
的经济参赞，他也是一位作家。最近，他刚刚出版了一本颇为
吸引人的书籍，渴望了解当代中国的读者们一定能从他的书中
获得很大收获。

 多年来，本商会与中国国际贸易促进委员会建立了良好的
合作伙伴关系。依靠贸促会的支持与合作，我们为比利时访华
代表团和中国高层访比代表团组织了各领域的研讨会和会议。

bernard dewit, chairman of bcecc
比中经贸委员会主席  德威特
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«欧洲–中国物流会议» 2012年11月29日-30日比利时 列日

to open a window for cooperation in the field of logistics, Wallonia 
Foreign trade and investment agency (aWEX), Logistics in 
Wallonia, Liege airport and bcEcc are organizing the “Euro-china 
Logistics conference” on november 29 & 30, 2012 in Liege. the 
conference will serve as a platform to bring together belgian enter-
prises from the transport and logistics sector and chinese expor-
ters to exchange information, strengthen current co-operations 
and to develop future business opportunities.

Program
What? «Euro-china Logistics conference»
When? november 29 & 30, 2012
Where? Liege, Wallonia, belgium, the heart of Europe
Who will be present? chinese business delegations and exporters, 
belgian enterprises from the transport and logistics sector, high-
level officials, etc.
For more information please contact us at eurochina.logistics.
conference@gmail.com / www.bcecc.be/ECLC/

 为开启物流领域的合作窗口，瓦隆外贸投资局（AWEX）、
瓦隆物流、列日机场、列日港和比中商会将于2012年11月29日
至30日在列日联合举办“欧洲-中国物流会议”。作为一个平
台，本次会议将汇聚来自比利时运输、物流业企业和中国的出
口商，旨在促进双方的信息交流，在巩固已建立的合作基础
上，拓展未来的商业契机。

议程
主题：“欧洲-中国物流会议”
时间： 2012年10月18日-19日
地点： 比利时瓦隆地区列日 – 欧洲的心脏
参会人员：中国商务代表团和出口商、比利时运输和物流企
业、政府官员代表等。
更多信息，请联系我们: eurochina.logistics.conference@gmail.com 
www.bcecc.be/ECLC/ 


